
 

 

 

 

 

 

Aan het college van burgemeester en wethouders, 

Groningen, 30 december 2015 

Vragen ex art 42 RvO gemeenteraad inzake de gladde tegels in zwembad 

Kardinge 
 

In een artikel van het Dagblad van het Noorden van 25 november 2015 wordt het probleem 

van gladde tegels in zwembad Kardinge uiteengezet. Zo zijn in de afgelopen twee jaar 

tenminste twee personen uitgegleden met ernstig letsel tot gevolg. Onder hen een 

paralympisch zwemkampioene. Naar aanleiding van dit bericht heeft de fractie van de 

Stadspartij in de commissie Onderwijs en Welzijn van 2 december de vraag gesteld welke 

acties het college heeft ondernomen en welke acties het college nog voornemens is te 

nemen.  

In antwoord op deze vraag heeft het college uiteengezet wat er de afgelopen jaren gedaan is 

in zwembad Kardinge t.a.v. de tegels: 

2006:  alle tegels vervangen tijdens fase 1 van de verbouwing van Kardinge 

2013:  €200.000,- investering stroevere tegels  

2014:  €40.000,- investering stroevere tegels 

 

Het college is bekend met het probleem en erkent dat het al langere tijd speelt. Op basis van 

de klachten is een gedeelte van de tegels vervangen voor een stroevere variant en zijn er 

tijdelijke maatregelen genomen. Zo zijn er pionnen, antislipmatten en frequentere 

antislipschoonmaak ingesteld.  Het college heeft, omdat de klachten aanhielden, ook een 

onderzoek ingesteld en daaruit geconcludeerd dat de tegels aan de wettelijke normen 

voldoen en er verder geen maatregelen nodig zijn. De conclusie van het college in de 

commissie Onderwijs en Welzijn was, dat er op basis van wat er de afgelopen jaren gedaan 

is, afdoende aandacht voor het probleem is geweest.  

De Gehandicaptensportclub Groningen geeft aan dat de situatie rondom het warm water bad 

voor een groot gedeelte is opgelost door stroevere tegels. De vervanging heeft er echter wel 

voor gezorgd dat er door hoogte verschil in de tegels plassen ontstaan, waardoor er alsnog 

sprake is van extra gladheid. Rondom het 25-meter bad is er volgens de club sprake van een 

gevaarlijke situatie, omdat de stroeve tegels abrupt overgaan in gladde tegels zonder dat dit 

wordt aangegeven of zichtbaar is. Deze overgang van stroef naar glad doet zich overigens 

niet alleen bij het 25 meter bad voor, maar ook bij de douches.  

Naar aanleiding hiervan hebben de fracties van het CDA en de Stadspartij de volgende 

vragen:  

 

1. Is het college bereid om de gemeenteraad het onderzoek naar de tegels te doen 

toekomen? Zo nee, waarom niet?  

 

2. Het subtropische gedeelte van zwembad Kardinge heeft enkel de stroeve variant 

tegels rondom de baden. Wat is de reden van het gebruik van twee verschillende 

soorten tegels rondom het 25-meter bad?  



 
3. Naar aanleiding van de klachten is een gedeelte van de gladde tegels vervangen. 

Waarom is er voor gekozen om slechts een gedeelte te vervangen?  

 
4. Is het college van mening dat een abrupte overgang van stroeve naar gladde tegels 

een wenselijke en veilige situatie is? Zo ja, waarom?  

 
5. Waarom zijn de twee ongelukken en de oproep van de Gehandicaptensportclub 

Groningen geen aanleiding voor het college geweest om nogmaals in gesprek te gaan 

om de situatie te bekijken en op te lossen?  

 

6. In het artikel van het Dagblad van het Noorden geeft een woordvoerder van de 

gemeente aan dat de indruk is dat er geen problemen meer zijn, omdat er niemand 

tijdens een vergadering van gebruikers over gladde tegels heeft geklaagd. Is het 

college van mening dat het ontbreken van klachten gelijk staat aan het ontbreken 

van problemen?  

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Namens de fractie van het Stadspartij,   Namens de fractie van het CDA,  

 

Amrut Sijbolts      René Bolle 


